
Skolebestyrelsen - Dagsorden og referat  Augustenborg Skole 

Dato: 29/11 – 22 16.30 

Deltagere: Malthe, Nicolai H, Torben, Claus, Jesper, Tina, Susanne og Lena 

Fraværende: Nicolai G, Mette, Carina, Cathrine 

Præsentation af de nye medlemmer 
 
Orientering fra:   
 
Formanden 
Fro-møde 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kursus for bestyrelsen      
 
 
 
 
 
Ledelsen 
Flytning 
 
 
Personale 
 
 
 
 
2. årgang (kort status) 
 
 
 
 
 
 
 
Rullende skolestart 
 

 
 
 
 
Claus var til Froh-møde – der var introduktion til de 
nye formænd.  
Der blev drøftet hvordan kan man fastholde og 
tiltrække elever i folkeskolen.  
Det positive narrativ skal ud i offentligheden og 
skolerne skal blive bedre til at dele den gode 
historie.  
 
Der blev talt om at der skal være 19 grader 
minimum i klasselokalerne. 
 
Der blev drøftet omkring bad efter idræt, og 
bestyrelsen vil tage det op senere på året. 
 
 
Alle inviteres til at komme ud på Sønderskov 
skolen til en snak om, hvordan man kan bruge 
hinandens egenskaber i en bestyrelse. D. 24/1 fra 
19.00-21.00 
Bestyrelsen deltager. 
 
 
Vi er næsten færdige med biblioteket og de 
voksnes forberedelsespladser er næsten på plads. 
 
Alle er ved at falde på plads, og der opleves en god 
og positiv stemning. 
 
Juleklip har været en rigtig god dag for alle 
 
2. årgang er begyndt at lande i det ”nye” og stille 
og rolig får de nye rutiner fodfæste. LS har talt med 
forældre, der tilkendegivelser at deres børn 
kommer hjem og fortæller, at de fornemmer, at 
det er rart, når der tages hurtig hånd om de elever, 
der har svært ved at forblive stille. Der er dog 
stadig udfordringer, som vi arbejder med 
 
Bestyrelsen for Hertugbyens dagtilbud er 
interesseret i rullende skolestart. LS tager med til 
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Elever 
 

deres møde og hører nærmere, men har meddelt 
lederen for dagtilbud Als, at skolen ikke er klar til 
rullende skolestart, før hele ombygningen er på 
plads. 
 
Afventer elevrådsmøde. 

Små projekter (Claus) 
 -møbler 
-flagstang 
-synliggørelse 
 

Vi mangler en hjørnesofa til biblioteket, og vi vil 
spørge ud, om der er nogle der har en brugt sofa. 
 
 
Flagstang kan ikke sættes op, før cykelstativerne er 
revet ned, og der er ikke penge i budgettet, er der 
blevet oplyst fra Mads Kirkelund – projektleder for 
byggeprojektet 
 
Nicolai går videre med arbejdet omkring 
sponsoreret fodboldmål 
 
LS undersøgt omkring sponsorhjælp, og det er i  

 Sprog og adfærd på Augustenborg Skole Vi har arbejdet på et skriv til forældrene, som blev 
gennemgået af bestyrelsen. Det tages med på 
husmøderne d. 14 dec. 
 
 
 

Principper: (Claus) 
 
 
Sponsorgaver 
UUV 
Lejrskole (formalia) 
 
 
 

 
De tre principper er blevet gennemgået, ændringer 
blev foretaget og vedtaget af bestyrelsen. 
 
 
 
 
 

Eventuelt og punkter til kommende møder Bad og idræt – princip 
 
LS sender dato ud for næste møde. 
 
10 januar 
7 februar 

 

  :  

 

 


